

SMALLPOX SURVEILLANCE

Laboratories retaining variola virus reduced to nine

The ten laboratories reported to be still retaining variola virus as of 7 December 1978 (WER 1979, 54, No. 1, pp. 4-5, *Table 1*) have been reduced to nine.

The Federal Republic of Germany has reported that all strains in the Bayerische Landesimpfanstalt in Munich have been destroyed.

CORRIGENDUM

WER 1979, 54, No. 1, Smallpox Surveillance, p. 1, *Figure 1*.

Fig. 1 should show Lesotho and Swaziland still to be certified by International Commissions and Madagascar still to provide additional information, as described in the text.

SURVEILLANCE DE LA VARIOLE

Laboratoires conservant du virus variolique réduits à neuf

Les dix laboratoires mentionnés comme conservant encore du virus variolique à la date du 7 décembre 1978 (REH 1979, 54, N° 1, pp. 4-5, *Tableau 1*) doivent être ramenés à neuf.

La République fédérale d'Allemagne a notifié que toutes les souches du Bayerische Landesimpfanstalt à Munich ont été détruites.

RECTIFICATIF

REH 1979, 54, N° 1, Surveillance de la variole, p. 1, *Figure 1*.

La Figure 1 devrait indiquer Lesotho et Swaziland comme devant être certifiés par des commissions internationales et Madagascar, comme indiqué dans le texte, devant encore fournir un complément de données.